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Kære medlemmer 

Licitationsrunden er nu afsluttet efter 4 entreprenører har afgivet tilbud. Der var møde i tirsdags den 24. Et 

møde hvor digeudvalget og bestyrelsen deltog. De 2 billigste tilbud var meget tæt på hinanden. Tilbud lige 

under 6,5 milioner. Vi ved godt det er mange penge, men vi mener det er nødvendigt at gøre noget meget 

snart. Under alle omstændigheder vil vi få udgifter. Lige nu foregår der forhandlinger mellem disse 2 og 

Kyst-havneviden på vegne af bestyrelsen. Kun den ene af tilbudsgiverne tilbyder et projekt med marksten 

som stenkastning. De andre tilbyder ”brudte” sten – det er sprængte importerede sten. Vi var på mødet 

meget enige om, at marksten ville passe bedst. Der er jo også marksten i forvejen. Den anden tilbudsgiver 

vil undersøge muligheden for også at kunne levere marksten. Det gør ikke den store prisforskel – det kan 

bare være lidt en udfordring at skaffe dem. Den anden forhandlingsdel er hvorvidt det kan have en positiv 

indflydelse på prisen, hvis vi kan være lidt fleksible og måske lade projektet starte senere. Der er allerede 

en forhånds melding, at det kan give en rabat. Vi vil selvfølgelig gerne gøre det så billigt som muligt – med 

samme kvalitet. 

Vi er klar over, det kan være en stor økonomisk belastning at skulle betale et stort engangsbeløb. Derfor er 

bestyrelsen langt fremme i forhandlinger om optagelse af et banklån til en fast rente på 3,5 %. Med en 

løbetid på max 13 år vil det betyde en årlig ydelse på omkring 3400 kr. Det kræver at alle medlemmer 

accepterer at hæfte solidarisk på lånet, som optages af foreningen. Det vil betyde en kontingentforhøjelse 

til 4400 kr fra januar 2022. Alle skal altså være med – det er bankens garanti. Det kan lade sig gøre fordi vi 

har tvunget medlemskab af foreningen. Det kræver også en vedtægtsændring, som det fremgår af 

indkaldelsen. 

Vi ser meget frem til den 10. Det bliver svære beslutninger at tage, men vi håber vi finder en god løsning. 

Lørdag den 11.september kl 10 afholder foreningen Naturens dag et arrangement på Sindrup Vejle sporet. 

Arrangementet er i samarbejde med Danmarks Naturfredningsforening. Man mødes på sporets start ved 

svinget på Helligsøvej. 

Ved Eddderfuglevej er petanguebanen blevet renoveret. Det er sket med 

støtte fra handicaporganisationen PTU (Polio og trafikuheld), der ejer 

det nye sommerhus ved siden af. Det er en bane alle er velkomne til at 

bruge.  
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